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Agnieszka J ura-Walczak

Radna Rady Miasta Wtoctawek

Woctawek 20.11.2020 r.
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Marek Wojtkowski

Prezydent M iasta Wloclawek

INTERPELACJA

w sprawie zwigkszenia w bud2ecie Miasta Wloclawek na 2021 r.
kwoty wydatkow zwtEzanych z przebudowq skrzy2owania ulic

Wyszyfiskiego -Tumska -Plac Kopernika -most

Zwracam siq z pro6bq o uwzolednienie w budzecie Miasta Wtoctawek na2021r.
petnej kwoty w wysoko6ci 1.000.000 zl, potrzebnej na zrealizowanie inwestycji
dotyczqcych przebudowy skrzyzowania ulic Wyszyriskiego -Tumska-Plac Kopernika-
most stalowy. W propozycji do budzetu zaplanowano kwotq 400.000 zl. Jest to kwota
niewystarczajqcanazrealizowanie inwestycjiw pelni w 2021r. Nalezy jqzwigkszyc do
pelnej kwoty zadania inwestycyjnego, tj. 1.000.000 A.

wykonanie przebudowy usprawni przeplyw pojazd6w, co przelozy siq na
zwiqksze n i e komfo rt u 2y cia m ieszkaric6w Zawi6 la.
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